



2027/28學年



申請「幼稚園入學註冊證」(「註冊證」)



2027/28 School Year

Application for "Registration Certificate for Kindergarten Admission" ("RC")



如果你的子女符合以下條件，
由2026年9月起可申請「註冊證」：

- * 在2024年12月31日或之前出生的香港居民¹；及
- * 在2027/28學年入讀幼兒班(K1)。

2027/28 K1收生安排

- * 要用「註冊證」作為參加幼稚園教育計劃²幼稚園K1班學位註冊文件。
- * 家長須在2026年9月至11月期間申請。

申請表格及指引

網上申請
省時方便

- *  透過「智方便」流動應用程式或在網上申請 (網址：<https://eform.cefs.gov.hk/form/edb005/tc/>)；
- *  教育局網頁www.edb.gov.hk/applyRC/tc/下載；及
- * 各區民政事務處及教育局區域教育服務處索取。

You will be eligible to apply for the RC
starting from September 2026, if your child:

- * is a Hong Kong resident¹ born on or before 31 December 2024; and
- * will attend nursery (K1) class in the 2027/28 school year.

2027/28 K1 Admission Arrangements

- * The RC will be used for K1 registration in kindergartens joining the Kindergarten Education Scheme².
- * Parents are required to apply from September to November 2026.

Application Forms and Guidance Notes

- *  Apply via "iAM Smart" mobile application or online (website: <https://eform.cefs.gov.hk/form/edb005/en/>);
- *  Download from the Education Bureau (EDB) webpage at www.edb.gov.hk/applyRC/en/; and
- * Available at District Offices and Regional Education Offices of EDB.

¹ 兒童必須是香港居民，擁有香港居留權、入境權或不附帶任何逗留條件(逗留期限除外)的有效香港居留許可，才合資格接受計劃資助並獲發「註冊證」。

¹ The child(ren) must be Hong Kong residents with right of abode, right to land or valid permission to remain without any condition of stay (other than the limit of stay) in Hong Kong, in order to be eligible for subsidy under the Scheme and be issued the RC.

² 政府已由2017/18學年起實施幼稚園教育計劃(計劃)，直接向參加計劃的幼稚園提供資助。

² The Government has implemented the Kindergarten Education Scheme (the Scheme) starting from the 2017/18 school year. Kindergartens joining the Scheme are directly provided with subsidies from the Government.

查詢 Enquiry

一般查詢 General Enquiry : 3540 6808 / 3540 6811

教育局網頁內的聊天機械人「亮晶晶」 The Chatbot "Glowie" in the EDB Website

非華語兒童家長查詢熱線 Hotline for Parents of Non-Chinese Speaking Children : 2892 6676

24小時自動電話查詢系統 24-hour Automatic Telephone Enquiry System : 2891 0088



中華人民共和國香港特別行政區政府
教育局
Education Bureau
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China

